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Persconferentie in de Burgerzaal a.s. zaterdag:  
Het Gooi naar de provincie Utrecht 
 
 
 
 
Geacht College, 
 
Het bericht dat de provinciale herindeling tussen Noord-Holland en Utrecht weer een stap 
naderbij is gekomen (zie bijlage) kwam als een donderslag bij heldere hemel. Ofschoon in 
het verleden de voordelen van ‘verhuizing’ van de Gooi en Vechtstreek naar de provincie 
Utrecht uitputtend aan de orde zijn geweest, was het onzes inziens meer gepast geweest de 
raad over de nieuwe stand van zaken te informeren voordat wij dit uit een persbericht 
moesten vernemen. Dit leidt tot de volgende vragen: 
 
Vraag 1: Waarom worden de betrokkenen pas aanstaande zaterdag geïnformeerd over de 
voortgang van de onderhandelingen met Utrecht??  
 
Deze week is in de EU Regional Competitive Index de regio Utrecht uitgeroepen tot meest 
concurrerende regio in de Europese Unie. Democraten Hilversum heeft er alle begrip voor 
dat de regio Gooi en Vechtstreek graag wil meeliften op dit succes en dat dit de 
onderhandelingen bespoedigd heeft. Maar de gevolgen laten zich raden: 
 
Vraag 2: Betekent de nieuwe bestuurlijke constellatie dat de Gooi en Vechtstreek moet 
uittreden uit de Metropoolregio Amsterdam en zo ja, welke afkoopsom wegens 
inkomstenderving zal Hilversum daarbij verschuldigd zijn?  
 
Wij nemen aan dat de toenadering tot Utrecht een aantal langgekoesterde wensen dichterbij 
brengt.  
 
Vraag 3: Zal dit besluit van invloed zijn op de plannen tot verbreding van de A27 en de 
aanleg van een snelfiets- en mountainbikepadennetwerk over de Heuvelrug en door het 
Goois Natuurreservaat? 
 
Vraag 4: Zal in het verlengde daarvan het plan om transferia (van personenauto naar 
openbaar- en deelvervoer) aan te leggen op het Heksenweitje (dat immers onbebouwd moet 
blijven) en op het Circusterrein nu sneller kunnen worden gerealiseerd? 
 
Vraag 5: Kunt u vooruitlopend op de schriftelijke beantwoording a.s. zaterdag tijdens de 
persconferentie al ingaan op de bovengenoemde aspecten? 
 
 
Bijlage: persbericht 
 
 



 
 
 
 

 
 
 
 
 
Hilversum, 30 maart 2023 
 
 
Provinciale herindeling een stap dichterbij 
 
Het Gooi kan al per 1 januari 2025 onderdeel worden van de provincie Utrecht  
 
 
 
De Regio Gooi en Vechtstreek heropent de gesprekken over terugkeer naar de provincie 
Utrecht, zo werd gisteren bekend gemaakt. Nadat het plan al enkele keren zonder gevolg in 
het regio-overleg geagendeerd was, is nu de kogel door de kerk zo lijkt het. Daarmee komt 
een lang gekoesterde wens in vervulling, zo liet een woordvoerder weten. Niet alleen doet de 
provinciale grenscorrectie meer recht aan de feitelijke geografische situatie, maar ook 
historisch is de band van Het Gooi met Utrecht sterker dan die met Noord-Holland. Maar 
belangrijker is natuurlijk de bestuurlijke afweging dat het Gooi een sterkere samenwerking wil 
opbouwen met de Metropoolregio Utrecht. Daarmee zal meer recht gedaan kunnen worden 
aan de specifieke belangen van de in de Regio Gooi en Vechtstreek gelegen gemeenten, zo 
wordt verwacht. Als de Tweede Kamer dit najaar met het voorstel instemt kan de provinciale 
herindeling al per 1 januari 2025 een feit zijn.  
 
Aanstaande zaterdag zal om 13:00 uur in de Burgerzaal van het Hilversumse raadhuis een 
persconferentie worden gehouden waarop de zes burgemeesters van de betrokken 
gemeenten tekst en uitleg zullen geven. De persconferentie zal voor belangstellenden ook 
per livestream te volgen zijn: https://www.youtube.com/channel/UC8eQ8K94gBgYjy-
bmWVKM3Q 
 
 
 
 
 
 

https://www.youtube.com/channel/UC8eQ8K94gBgYjy-bmWVKM3Q
https://www.youtube.com/channel/UC8eQ8K94gBgYjy-bmWVKM3Q
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Geachte raadsleden, 
 
 
Met deze brief reageren we op de vragen (hieronder cursief) die de fractie van Democraten Hilversum 
afgelopen woensdag heeft gesteld over een persconferentie aanstaande zaterdag. 
 
Uit de vragen van fractie Democraten Hilversum: 
 
Het bericht dat de provinciale herindeling tussen Noord-Holland en Utrecht weer een stap naderbij is 
gekomen (zie bijlage) kwam als een donderslag bij heldere hemel. Ofschoon in het verleden de voordelen 
van ‘verhuizing’ van de Gooi- en Vechtstreek naar de provincie Utrecht uitputtend aan de orde zijn 
geweest, was het onzes inziens meer gepast geweest de raad over de nieuwe stand van zaken te 
informeren voordat wij dit uit een persbericht moesten vernemen. Dit leidt tot de volgende vragen. 
 
Vraag 1: Waarom worden de betrokkenen pas aanstaande zaterdag geïnformeerd over de voortgang 
van de onderhandelingen met Utrecht??  
 
Vanwege het grote belang van dit nieuws moesten beide provincies de kring van geïnformeerden klein 
houden. 
Deze week is in de EU Regional Competitive Index de regio Utrecht uitgeroepen tot meest concurrerende 
regio in de Europese Unie. Democraten Hilversum heeft er alle begrip voor dat de regio Gooi en 
Vechtstreek graag wil meeliften op dit succes en dat dit de onderhandelingen bespoedigd heeft. Maar de 
gevolgen laten zich raden. 
 
Vraag 2: Betekent de nieuwe bestuurlijke constellatie dat de Gooi en Vechtstreek moet uittreden uit de 
Metropoolregio Amsterdam en zo ja, welke afkoopsom wegens inkomstenderving zal Hilversum daarbij 
verschuldigd zijn?  
 
Het nieuws is voor ons ook vers. Voorlopig gaat het college er vanuit dat Gooi- en Vechtstreek in de MRA 
kan blijven. Mocht de MRA besluiten om ons uit te sluiten, dan zullen we onderhandelingen starten over 



de voorwaarden. Onze inzet zal daarbij een stevige uitkoopsom zijn die minstens gelijk zal staan aan de 
investeringen die we in de afgelopen jaren in de MRA hebben gedaan. 
 
Wij nemen aan dat de toenadering tot Utrecht een aantal langgekoesterde wensen dichterbij brengt.  
 
Vraag 3: Zal dit besluit van invloed zijn op de plannen tot verbreding van de A27 en de aanleg van een 
snelfiets- en mountainbikepadennetwerk over de Heuvelrug en door het Goois Natuurreservaat?  
 
De verbreding van de A27 en het MTB- en snelfietsnetwerk zijn belangrijke moverende redenen geweest 
voor de herindeling. De plannen zullen hierdoor aanzienlijk versneld kunnen worden, al zal het mede 
afhangen van de gevolgen van de MIRT-brief die minister Harbers op 17 maart jl. naar de Tweede Kamer 
stuurde. Uit deze brief: “Nu een deel van de aanleg door stikstof voorlopig tot stilstand komt, wordt het 
in stand houden van wat we hebben nog belangrijker.” 
 
Vraag 4: Zal in het verlengde daarvan het plan om transferia (van personenauto naar openbaar- en 
deelvervoer) aan te leggen op het Heksenweitje (dat immers onbebouwd moet blijven) en op het 
Circusterrein nu sneller kunnen worden gerealiseerd?  
 
Over de gevolgen voor de plannen voor het Heksenweitje kunnen we op dit moment nog geen 
uitspraken doen. 
 
Vraag 5: Kunt u vooruitlopend op de schriftelijke beantwoording a.s. zaterdag tijdens de persconferentie 
al ingaan op de bovengenoemde aspecten? 
 
Vanwege de zeer korte termijn waarop deze voorgenomen herindeling tot stand is gekomen, is het lastig 
om nu al namens de regio te reageren. We zullen daartoe eerst in contact treden met de overige colleges 
in de regio.  
 
Hoogachtend, 
 
Burgemeester en wethouders van Hilversum, 
de gemeentesecretaris, de burgemeester, 
  

mr. C.P. Torres Barrera dr. ir. G.M. van den Top 
 

https://www.rijksoverheid.nl/documenten/kamerstukken/2023/03/17/vooruitblik-mirt-2023
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